
Verslag mobiliteitsplatform 9 november 2020 
 
Aanwezig: Mattias Brants, Bruno Villé, Ann Luypaert, Sven De Dobbeleer, Bram 
Vandenbroecke, Luc Daniëls (De Lijn),  
 
Verontschuldigd: Geert Fieremans, Bart Meert, Kevin De Broyer, Dirk Den Doncker, Bart 
Garré, Jean-Paul Borremans 
 
Gezien de vele afwezigen dringt de vraag zich op hoe we dit aanpakken? 
Voorstel: vergadering opnemen, afwezigen kunnen tot zondag 15 november 
vragen/opmerkingen per mail opperen aan dienst mobiliteit (Kimberly) 
 
Rapport van de bevraging (titel: “Rapport Lembeek 2020”, uitgewerkt door een 
studiebureau) werd vorige week maandag reeds aan de leden van het platform bezorgd per 
mail, de presentatie van vanavond is hiervan een goede samenvatting. 
 
Opmerkingen bij scenario 1 
 

- Tweerichting behouden in Dr Spitaelslaan tussen Maasdal en Berendries zal zeer 
weinig veranderen, dit is precies het grootste knelpunt in deze wijk;  

- Bovendien willen de bewoners vooral scenario 1 omdat hier het minste verandering 
aan gekoppeld is, maar de voorgestelde lapmiddeltjes (UPV, Slimme camera’s, 
grondige infrastructuur) zullen er niet komen…  

- Wat is de visie van de stad? Wat wil de stad bereiken in deze buurt? Welke keuze: 
mix gebied? Openbaar vervoer? Doorgaand verkeer? Uitsluitend lokaal verkeer? 

- Standpunt platform: met dit scenario 1 zal er weinig ten gronde verbeteren aan de 
problematiek… 

- Door de parkeerplaatsen duidelijker aan te geven, zullen er (illegale) plaatsen 
verdwijnen, waardoor het draagvlak weer zal verminderen…  

 
Scenario 1 & 2: éénrichting Dr Spitaelslaan 
 

- Buslijn 156 kan in dit scenario niet meer terug richting Kasteelbrakelse steenweg… 
Hoeveel mensen uit de bevraging nemen de buslijn?  

- Wat zijn de alternatieven voor de buslijn? 
- De buslijn heeft nu een terminus (buffertijd) aan Berendries, die zou dan moeten 

worden opgeheven…  
- Kan een buslijn in tegenrichting wel nog (zijn er voorbeelden elders)? 
- dit scenario lost probleem op voor drukte op Dr Spitaelslaan, maar bus in 

tegenrijrichting zal veel overtredingen veroorzaken (kopie-effect van automobilisten 
die het spoor van de bus volgen), dus hiervoor moet wel een oplossing voor 
gevonden worden  

- drukte zal toenemen in de Trompstraat… 
 
Scenario 2 als basis: : éénrichting Dr Spitaelslaan (stuk) + Kasteelbrakelse 
éénrichtingsverkeer (stuk) 
 



- dit scenario zal snelheid optrekken op de stukken waar eenrichting komt, voor de 
rest zorgt dit niet voor oplossingen op lokaal niveau 

- probleem zit ‘m vooral op het stuk Dr S aan de schoolomgeving 
- Is een Kiss&Ride een goeie oplossing? 
- geen voorstander van dit concept, moeilijk qua handhaving 

 
Aanbevelingen actieve weggebruikers? 
 

- Oversteekplaats thv de schoolomgeving, waar nog is niet meteen duidelijk wat de 
wensen zijn van de bewoners…  

- Fietssuggestiestroken aanbrengen in beide richtingen op Dr Spitaels, zeker daar waar 
het tegen de éénrichting in gaat 

- Is eigenlijk de enige low budget oplossing om tegemoet te komen aan de vraag van 
2/3 vd bevraagden om verbeterde fietsinfrastructuur -> suggestiestroken 

 
Aanbeveling veiligere schoolomgevingen (korte voorstelling van de acties) 
 
 Masterplan 2020-2024: 

o Verkeersveiligheid verhogen 
o Zichtbaarheid schoolzone verhogen -> Basiel-cartoon ipv octopus 
o Uniformiseren van alle schoolzones 
o Veiligere routes van en naar scholen creëren 

 
Reacties: 

- Basiel-mannetje is veel minder duidelijk en opvallend 
- Kleurgebruik elders in vlaanderen is uniform -> rood valt gewoon meer op, 

verkeersveligheid gaat vooral om opvallen, niet om stadsmarketing 
- Verkeersveiligheid gaat veel verder dan oplossingen voor de deur van de poort: wat 

met schoolstraten? Omliggende straten/verkeer… 
- Geen halve oplossingen aan elke schoolomgeving, maar beter prioriteiten stellen om 

bepaalde schoolomgevingen helemaal en goed aan te pakken, je kan niet alle 16 
schoolomgevingen in deze legislatuur gaan verbeteren 

 
 
 


